

# Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



## S3 2024

### Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Protokoll S3 2024.pdf

Storlek: 227434 byte

Hashvärde SHA256:

5543228dce0771ff959a89bd4f96b39638be092c67ddfb69094b2b8888a9889

*Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.  
För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.*

### Signerat av 3:

**TORLEIF ERIKSSON**

Signerat med BankID 2024-03-14 09:43 Ref: ce083937-4dcf-4545-a42d-13e14c63cf91

**DANIEL WIKLUND**

Signerat med BankID 2024-03-13 22:26 Ref: 55a870a5-3c9d-4562-b695-a2344f14824c

**Cecilia Sjölund**

Signerat med BankID 2024-03-13 22:02 Ref: ffa74a44-3c23-418f-8087-542d69c9fa98



## SSF:s styrelsemöte (S3) 2024

Plats: Vännäs hotel samt Teams

Tid: 8-9 mars 2024 13.00 – 12.00

**Närvarande:** Torleif Eriksson, Egon Rongdén (punkt 37-52), Cecilia Sjölund, Linda Dahlin, Åke Bäckström, Anders Tanse (punkt 37-52), Tomas Salander (punkt 37-42 & 53-57), Daniel Wiklund

**Inbjudna** (punkt 37-42): Tommy Jonasson, Tomas Jonsson, Mats Torneus,

### Protokoll

#### 37 Mötets öppnande

Torleif hälsar oss alla välkomna både fysiskt på plats samt de som närvarar via Teams och öppnar därmed mötet.

#### 38 Val av justeringsman

Daniel Wiklund valdes för justering av protokollet S3 jämte ordförande

#### 39 Anmälan om övriga frågor

Rasdata – patellatal.

#### 40 Fastställande av dagordning

Styrelsen fastställde dagordningen

#### 41 Föregående protokoll S2

Styrelsen beslutade att lägga S2 till handlingarna.

#### 42 Provregelkommittén informerar

Tommy Jonasson berättar att kommittén blev inbjudna till Finland för gemensamt möte under NM och det var Tommy som åkte för SSF (Torleif satt också med från styrelsen). Efter det mötet så har Norge fått igenom sina nya regler och Finland har en gällande regelrevidering från 2023. Provregelkommittéerna kommer hädanefter att ha gemensamma möten två gånger per år. Sverige bjuder in till Storuman vid NM.

Provregelkommittén informerar lite om de nya norska provreglerna, från och med i år har vi mycket olika provregler vid jaktprov mellan våra länder. Styrelsen ser positivt på att jobba mot gemensamma provregler, och ger provregelkommittén mandatet att arbeta med detta, med återrapportering löpande.

Provregelkommittén har granskat jaktsäsongens jaktprov och kommit fram till att det över lag är väldigt bra, små slarvfel finns. Betydligt bättre än föregående år.

#### 43 Skallkungstitel – SKK

Cecilia informerar att hon tagit kontakt med Jakthundskommittén på SKK för att höra sig för om det finns en möjlighet att kunna få in en SM-titel i stamtavlan, med tanke på att tekniken går framåt. Svaret är att: *SKK kommer tyvärr inte att kunna registrera rasspecifika vinnartitlar. Det förekommer en stor mängd olika rastitlar, men vi har inte möjlighet att registrera alla dessa utan det är något ni själva får hantera inom er klubb.*



#### 44 Protokoll från kommittéer

Styrelsen beslutar att om kommittéer önskar lägga ut protokoll ska protokollet gå via styrelsen som beslutar om det ska läggas ut.

Styrelsen beslutar att protokollet från nordiska provregelkommittéens möte från hösten kommer att läggas ut på SSF:s hemsida

#### 45 Remissvar kring delbetänkandet kring renmarks kommittén

SSF har till den 10 juni att skriva ett remissvar. Styrelsen har redan beslutat att vi ska skriva ett remissvar men vi ska även ska svara Jakthundskommittén på SKK utifrån de punkter de önskar svar på inför deras remissvar

#### 46 Studiefremjandets kurser

Styrelsen beslutar om att vi ska informera via hemsida och via mail till lokalklubbarna, även om SKK's utbildningar

#### 47 Jordbruksverkets frågor

1) Vill ni att vi länkar till er hemsida på Jordbruksverkets hemsida, om ja, vilken adress ska då användas?

2) Vill ni finnas med på Jordbruksverkets interna listan över remissinstanser, om ja, vilken mejladress ska då användas?

Styrelsen beslutar att vi ska vara synliga på jordbruksverkets sida och att vi hänvisar till <https://ssf-riks.se/> samt [ssfcissi@gmail.com](mailto:ssfcissi@gmail.com)

#### 48 Offert nordiska mästerskapen

Västerbottenslappmark har inkommit med en offert inför nordiska mästerskapen. Styrelsen beslutar att godkänna offerten

#### 49 Delegering av rasansvar på SKK

Mötet med arbetande hundar känns som vi inte kom fram till några konstruktiva idéer.

Styrelsens beslut är att vi ska sammansätta en grupp, Cecilia och Egon från styrelsen tar ansvaret att ta med den kompetens som behövs för arbetet

#### 50 Möte med lokalklubbarna

SSF Riks har haft ett första möte med lokalklubbarna, Torleif informerade lite vad de pratade om. 15 maj kl 19.00 kommer vi att ha nästa möte med lokalklubbarna

#### 51 Avelskommittén

Inga besked från den tilltänkta personen till avelskommittén

#### 52 Fullmäktige

##### a) Motioner

1. Motion angående Skallkungstitel som ska stambokföras - Styrelsen beslutar att bifalla med ett förslag, Cecilia formulerar ett svar

2. Motion angående informationsinhämtning – Styrelsen beslutar om att föreslå avslag på motionen, Torleif formulerar ett svar

##### b) Verksamhetsberättelse 2023

Presenterades för styrelsen via mail, vissa justeringar ska göras innan utskick

##### c) Verksamhetsplan 2024

Styrelsen gick igenom verksamhetsplanen och reviderade verksamhetsplanen inför fullmäktige.

##### d) Digital sändning av fullmäktige

Styrelsen beslutar att erbjuda ett digitalt fullmäktige, detta för att alla medlemmar ska kunna få lyssna på mötet samt att komma med kommentarer – ej röstning



**53 Ståndskall nr 2, Vad skrivs i ledare och riks informerar**

Nr 2 kommer att ha temat Epilepsi, Torleif skriver ledare och på riks informerar skriver vi bland annat om kommande verksamhetsår

**54 Fastställande av skriftliga förfaranden**

Inga skriftliga förfaranden sedan förra mötet

**55 Fastställande av AU-beslut**

Inga Au-beslut sedan förra mötet

**56 Åtgärdslista**

Åtgärdslistan behandlades av styrelsen

**57 Ekonomi**

**a) Förslag till budget 2024**

Styrelsen gick igenom budgeten och ett förslag ska skickas ut till styrelsen inför nästa möte

**b) Medlemsavgift 2025?**

Styrelsens beslutar att ajournera frågan till nästa möte

**58 Struktur arvoden**

Styrelsen beslutar att lägga ett förslag till fullmäktige gällande arvoden

**59 Övriga frågor**

Rasdata - Styrelsen skickar frågan till arbetsgruppen angående hur det är tänkt att räkna ut patellatalet i den tilltänkta versionen

**60 Nästa möte**

Tisdag den 19 mars kl 19.30 via Teams

**61 Avslutning**

Torleif tackar alla för medverkandet under detta tvådagarsmöte.

---

Sekreterare Cecilia Sjölund

---

Ordförande Torleif Eriksson

---

Justeringsman Daniel Wiklund